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SVĚT: Co je to Agenda 2030 již jistě víte. Je jakousi osnovou tzv. Velkého resetu. Schválena
byla téměř všemi vládami světa na půdě OSN v roce 2015.  Země, které ji společně
schválily, se tak rozhodly pro vražednou politiku, kterou také jednotlivé vlády od té doby
více či méně plíživě uplatňují.

Nejinak je tomu logicky u nás. Stačí se podívat na příslušné vládní stránky a zjistíte, že Agendu 2030
podepsala v roce 2015 Sobotkova vláda a v roce 2018 ji Babišova vláda implementovala do našich
zákonů.

Cituji konkrétně z vládních stránek:

K naplňování celosvětově platné a uznávané Agendy 2030 a Cílů udržitelného rozvoje se zavázala i
vláda České republiky. Do podmínek České republiky je převádí Strategický rámec Česká republika
2030 přijatý vládou v roce 2017. V říjnu 2018 byla schválena Implementace Agendy 2030 pro
udržitelný rozvoj v České republice. Slouží jako převodník plnění jednotlivých Cílů udržitelného
rozvoje pro státní správu včetně identifikace vazeb na samotný Strategický rámec Česká republika
2030 a mezer mezi podcíli Agendy 2030 pro udržitelný rozvoj, které Česká republika 2030
nepokrývá.

Jak jistě víte, tak jednotlivé body a detaily Agendy 2030, potažmo Velkého resetu, jsou pravidelně
probírány na fórech WEF v Davosu. Všechny loutky, které tam jezdí, vždy konaly, konají a budou
konat jen to, co jim jejich páníčci řeknou. Ostatně, proč si myslíte, že již dlouhé roky všechny vlády –
bez výjimky – odmítají nejen naši potravinovou, ale především energetickou soběstačnost?

Agendou 2030 se v mnoha bodech nese klimaalarmismus a na něj navázaná zelená politika, ale také
vyrovnání životní úrovně obyvatel rozvojových zemí s těmi rozvinutými. A energetická krize je
ideálním prostředkem k tomu, aby byla Agenda 2030 naplněna i v těchto bodech a zajistila ono
kýžené zchudnutí mas. Jak můžeme vidět i na jednání předchozích vlád, tak tato tristní situace se
táhne již dlouhé roky. Tato vláda jen ve všem pokračuje a situaci dále vyhrocuje. Tak jako každá
vláda, která pracuje v zájmu globalistů a proti zájmu občanů.

Již v roce 2019 se k naší energetické situaci vyjádřila Alena Vitásková, která před podobnou tragédií,
k jaké nyní dochází, varovala. Tehdy prohlásila:

Jak pracuje vláda Andreje Babiše na tomto poli, tak to vidíme v katastrofální situaci, která vládne
na ERÚ, a je to zásluhou vlády. Ve vypjaté situaci, která bezesporu kolem energetiky je, by měl být
zájem vlády, aby ERÚ fungoval. Ceny energií rostou skokově, občané se dostávají a budou dostávat
do energetické chudoby a vláda dlouhodobě napomáhá tento úřad destabilizovat. Za dva roky
působení řízení úřadu Radou, je to čtvrtý předseda a z toho byl úřad skoro půl roku bez předsedy.
Jestli lidem něco pomohlo, tak to si v této oblasti nedokážu vzpomenout a ničeho jsem si nevšimla.
Pokud narážíte na nesmyslné nařízení kolem domovních kotlů a kotlíkových dotací, tak je to zase jen
kšeft…
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Co se týká regulované ceny elektřiny, tak zde jsme iniciovali ústavní stížnost a poslanci SPD
s dalšími tuto stížnost podali, protože se domníváme, že by tyto ceny mohly být nižší, než regulátor
pro rok 2019 určil. 

Ptáte se, co lidem škodí? Lidem škodí, že jsou obelhávání. Proč nejsou informování, co se na ně
například chystá v dalších dotacích do biometanu? Jak to bude všude kolem výroben páchnout, jak
jim budou kamiony za jejich domkem vozit odpad, který tam bude hnít. Kam budou vyvážet digestát
z těchto stanic a dále ničit úrodnou půdu atd. atd. Proč neřeknou lidem, že za to svinstvo budou ještě
platit miliardy ze svých peněženek (za zelený plyn), nebo ze státního rozpočtu, nebo kombinací
obojího. Proč neřeknou, že bude zase jako u fotovoltaik bohatnout několik jedinců či skupin, a my se
budeme topit ve smradu a vybydlené zemi. Přitom energeticky tento projekt nemá vůbec žádný
význam. 

Tolik výňatek ze tři roky starého rozhovoru. Možná si říkáte, jak to souvisí s Agendou 2030. A já
říkám, že zcela. Jde totiž o plnění plánů Agendy 2030, přechod na zelenou energetiku a – jak sami
vidíte – již tehdy přišlo varování před energetickou krizí, která se nyní naplňuje.

Tehdejší vláda odmítala cokoli – včetně závislosti na Německu – řešit a současná šílená ukrajinská
Fialkovičova vláda to pak už jen zhoršuje tím, že se opět klaní před Berlínem, Bruselem a
Washingtonem a oddaně nás i nadále nechává nakupovat u nás vyrobenou elektřinu na energetické
burze v Lipsku, jen aby si namastil kapsu BlackRock, Vanguard či nějaká podobná globální americká
korporace.

Tato situace se udržuje již dlouhé roky a jen naiva může doufat, že se cokoli změní. Vláda
minulá i ta nynější se zavázaly k plnění plánů Agendy 2030, k nimž patří i nutné chudnutí
obyvatel – ať už pod jakoukoli záminkou. 

Jediné, co by mohlo směřování změnit by byla změna vlády, ovšem to u nás nehrozí. I kdyby byly
volby, tak se opět navolí „úderka z Aspenu“ a je jedno, ze které probruselské stáje to bude. Vždy
budou plnit zejména zájmy těch, kdo si tyto politiky vodí. Ostatně, podívejte se na preference
do prezidentských voleb. První tři místa jasně vede Aspen.

Agenda 2030, která je osnovou Velkého resetu nyní dochází naplnění ve většině zemí, které ji
schválily a posléze implementovaly do svých zákonů. Volit kohokoli, kdo schválil tuto Agendu, kdo si
jezdí pro instrukce ke Schwabovi do Davosu (2019 – Babiš, Havlíček a 2022 – Síkela) je jen
schvalováním všech plánů, jejichž cílem je svět, kde nikdo nic nevlastní a vše se sdílí.

Právě různé průzkumy jasně ukazují, že tento národ ani vzdáleně není probuzen, 90% spí poměrně
tvrdě a probudí je asi opravdu jen to, když zjistí, že už nic nevlastní. Ale skutečně pak budou šťastni
přesně tak, jak to tvrdí Schwabovo WEF?

A na závěr malá perlička.

V některých zemích EU se má dne 25. září vyvěšovat v obcích vlajka Agendy 2030 pro udržitelný
rozvoj (viz obrázek níže – vyvěšování vlajky Agendy 2030 v pokrokových holandských obcích). Tato
vlajka jasně ukáže, které vedení obce souzní s Agendou 2030. Nevím, zda se i u nás k tomuto počinu
některé obce přihlásily (či přihlásí), ale pokud zavlaje i u úřadu či radnice ve vaší obci, pak alespoň
víte koho již na komunál nevolit…
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